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در چهارمین جلسه کمیسیون صادرات و مدیریت واردات اتاق تبریز مطرح شد؛

لزوم بازنگری در قوانین و الزام به تعهدات

چهارمین جلسه کمیسیون صادرات و مدیریت واردات اتاق بازرگانی تبریز با حضور مسعود بنابیان؛ نائب رئیس اتاق

بازرگانی تبریز، سید یوسف حسینی؛ رئیس کمیسیون صادرات و مدیریت واردات اتاق تبریز، جمعی از هیئت نمایندگان

اتاق تبریز، نرگس باقری؛ مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات سازمان توسعه تجارت ایران، ناهید دشتدار؛ مدیر کل

دفتر خدمات ارزی و مالی سازمان توسعه تجارت ایران و جمعی از فعالان اقتصادی استان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، در ابتدای این نشست نائب رئیس اتاق تبریز گفت: همه کشورهای دنیا به دنبال مثبت کردن تراز تجاری خود هستند و صرفاً نمی شود

به صادرات به عنوان یک راه حل برای نیل به این هدف تمرکز کرد.

مسعود بنابیان با انتقاد از چند نرخی بودن ارز در کشور گفت: اینکه ارز ۵۰ هزار تومانی را به قیمت ۳۷ هزار تومان به دولت بدهیم، منجر به بروز سوداگری می شود.

وی تصریح کرد: حقیقت این است که این کار تنها به نفع دلالان بوده و شمار صادرکنندگان را کاهش داده و به نفع واردکنندگان است.

نائب رئیس اتاق تبریز خاطر نشان کرد: مشکل در برگشت ارز یا پیمان سپاری ارزی نیست، بلکه مشکل واقعی در تعیین قیمت دستوری برای ارز برگشتی است که صادرکننده را

موظف می کند، ارز را ۲۰ درصد زیر قیمت بازار به سامانه های مختلف واردکنندگان واگذار کند. این امر علاوه بر ایجاد چرخه معیوب اقتصادی موجب ایجاد دلسردی بین فعالان

اقتصادی و در نهایت بی غبتی به صادرات شده است.

وی تاکید کرد: تلاش دولت برای پایین نگه داشتن قیمت ارز نتیجه منفی بر بازار و فرایند صادرات داشته وخواهد داشت.

بنابیان ابراز امیدواری کرد: با تدابیر اتخاذ شده و رویکرد جدید شرایط بهتر شود.

رئیس کمیسیون صادرات و مدیریت واردات اتاق تبریز در این نشست با اشاره به سرگردانی برخی از تجار در رفع تعهد ارزی گفت: در حال حاضر بحث پیمان سپاری از اساسی ترین

دغدغه های فعالان اقتصادی محسوب می شود، به طوریکه بر اساس نظرسنجی کمیسیون صادرات و مدیریت واردات اتاق نزدیک به نیمی از صادرکنندگان اتاق تبریز با این قضیه

درگیر هستند.

سید یوسف حسینی ادامه داد: با پیگیری های اتاق بازرگانی تبریز اقدامات مثبتی در خصوص طرح و انتقال این مشکل به نهادهای بالادستی و تصمیم گیرنده انجام شده است.

وی ابراز امیدواری کرد: با به ثمر رسیدن اقدامات اتاق تبریز و طرح موارد مورد بحث در این جلسه، خبرهای خوشی در رابطه با رفع تعهد ارزی بشنویم.

درصدد بهبود شرایط برای تولیدکنندگان و صادرکنندگان هستیم

نرگس باقری؛ مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات سازمان توسعه تجارت ایران در این نشست از تلاش برای بهبود شرایط تولیدکنندگان و صادرکنندگان خبر داد.

وی با اشاره به فعال شدن درگاه پرداخت در آینده نزدیک، افزود: امیدواریم با فعال شدن درگاه پرداخت، بخشی از مشکلات بخش خصوصی کاهش یاید.

باقری با اشاره به مشکلات موجود در حوزه صادرات گفت: ما معتقدیم حق صادرکنندگان بسیار بالا است، ولی متاسفانه بضاعت ما اندک است و نمی توانیم پاسخگوی آنها باشیم.

وی تاکید کرد: سعی ما شناخت و حمایت از فعالان اقتصادی واقعی است و در این راستا امسال، آیین نامه ای را اصلاح کردیم تا صدور و اخذ کارت بازرگانی تسهیل شود .

باقری گفت: هنر فعالان اقتصادی به عنوان تولیدکننده و صادرکننده این است که با کمترین هزینه بیشترین کار را در بخش تولید و بازارهای جهانی انجام دهند.

مدیرکل دفتر مقررات صادرات و واردات سازمان توسعه تجارت ایران با بیان اینکه یکسری اتفاقات در دوره های گذشته افتاده و ما امروز شاهد پس لرزه های آن هستیم، ادامه

داد: حقیقت این است که منابع ملی دچار آسیب شده است، چرا که بازگشت ارز آنگونه که مورد انتظار بود تحقق نیافته است. لازم است تا فعالان بخش تولید و صادرات با الزام

خود به تعهدات مانع از تشدید شرایط شوند.
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